
 

 

PROTOKÓŁ NR VII/2024 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 25 listopada 2024 r. 

 

W sesji wzięli udział: 

• 15 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Iwona Warkocka – Wójta Gminy 

• Karol Żukowski – Zastępca Wójta Gminy 

• Agnieszka Żukowska – Sekretarz Gminy 

• Renata Protasewicz – Skarbnik Gminy 

• Robert Krupa – Radca prawny  

• Daniel Bartosik – Kierownik Posterunku Policji w Dębnicy Kaszubskiej 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z VI sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Polityki bezpieczeństwa informacji Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Dębnica Kaszubska 
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego 
na 2025 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały LIII/396/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr III/34/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 
powołania doraźnej Komisji ds. opracowania projektu uchwały w sprawie określenia warunków 
i trybu finansowania zadania własnego w zakresie rozwoju sportu w Gminie Dębnica Kaszubska. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr V/57/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 
uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr VI/81/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 
poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. przeprowadzenia analizy 
funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami w gminie Dębnica Kaszubska. 



 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji ds. przeprowadzenia 
analizy funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami w gminie Dębnica Kaszubska. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 
rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
na 2025 rok. 

16. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

17. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

a) Komisji Infrastruktury i Budżetu, 
b) Komisji Rewizyjnej, 
c) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
d) Komisji Spraw Społecznych. 

 
18. Wolne wnioski i informacje. 

Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z VI sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Polityki bezpieczeństwa informacji Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Dębnica Kaszubska 
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego 
na 2025 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały LIII/396/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr III/34/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 
powołania doraźnej Komisji ds. opracowania projektu uchwały w sprawie określenia warunków 
i trybu finansowania zadania własnego w zakresie rozwoju sportu w Gminie Dębnica Kaszubska. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr V/57/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 
uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska. 



 

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr VI/81/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 
poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. przeprowadzenia analizy 
funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami w gminie Dębnica Kaszubska. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji ds. przeprowadzenia 
analizy funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami w gminie Dębnica Kaszubska. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 
rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
na 2025 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2024-2035. 

18. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

19. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

a) Komisji Infrastruktury i Budżetu, 
b) Komisji Rewizyjnej, 
c) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
d) Komisji Spraw Społecznych. 

 
20. Wolne wnioski i informacje. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1-2 

VI Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta o godzinie 15:08 przez 

Przewodniczącego Rady Gminy Bartłomieja Tutaka w sali konferencyjnej im. Jadwigi Karaś 

w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono obecność 

wszystkich radnych i stwierdzono prawomocność obrad. 

Poinformował również, że obrady Rady Gminy są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk, a także są udostępniane w serwisie internetowym Gminy Dębnica 

kaszubska. Uczestnicząc w sesji Rady Gminy wyrażają Państwo zgodę na przetwarzanie 

i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady 

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46 wspólnoty europejskiej. Tak 

zwane RODO. 

Ad. 3 

Do porządku obrad zgłoszono następujące wnioski: 



 

 

1) Wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr V/57/2024 
Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska 
zgodnie z treścią przekazaną Radnym na maila w dniu 25.11.2024 r. 

2) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 
16: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

3) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 
17: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica 
Kaszubska na lata 2024-2035. 

Zarządzono głosowanie nad pierwszym wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania pierwszy wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

ZA (13): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 
Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Marian Batóg, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad drugim wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania drugi wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad trzecim wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania trzeci wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 



 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad zatwierdzeniem porządku 
obrad po zmianach. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został zatwierdzony. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad. 4 

Do protokołu z poprzedniej sesji nie wniesiono żadnych uwag, wobec tego protokół został 
przyjęty w treści przesłanej radnym. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Polityki bezpieczeństwa informacji Rady Gminy Dębnica 

Kaszubska, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że doraźna komisja we współpracy 

z Inspektorem Ochrony Danych Osobowych opracowała politykę bezpieczeństwa informacji Rady 

Gminy Dębnica Kaszubska, tym samym komisja wywiązała się ze swojego obowiązku. W związku 

z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VII/83/2024 i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 



 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Dębnica Kaszubska 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego na 

2025 rok, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 

Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VII/84/2024 i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi, stanowi załącznik nr 10 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że przedłużenie terminu do 31 stycznia 

2025 r. na rozpatrzenie skargi, co pozwoli na podjęcie prac przez komisję w terminie wskazanym 

w przedłużeniu. Skargi rozpatrywane są w kolejności ich składania. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA:15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 

Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VII/85/2024 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały LIII/396/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 



 

 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, stanowi załącznik 

nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak rozpoczął dyskusję nad projektem uchwały. 

W toku dyskusji poinformowano, że projekt uchwały zakłada zwiększenie częstotliwości wywozu 

frakcji papieru i tektury oraz zwiększenie wywozu plastiku w styczniu. Koszt nie wzrośnie w znaczący 

sposób, jest to najtańsza frakcja. Zostało to podyktowane faktem, że mieszkańcy mają problem 

z tymi odpadami. Kartony i tektura zajmują dużo miejsca, do tej pory wywożone były raz na kwartał, 

teraz raz na 2 miesiące. Propozycja częstszego wywozu plastiku dotyczy stycznia, okresu 

poświątecznego. W związku ze wzrostem kosztów funkcjonowania systemu zostanie powołana 

doraźna komisja, która przyjrzy się obecnemu systemowi, ewentualnie zaproponuje zmianę systemu 

na inny. PSZOK również brany jest pod uwagę w przypadku tej analizy. W gminie odnotowujemy 

spadek mieszkańców, a wzrost tonażowy odpadów. Częstotliwość wywozu odpadów została ustalona 

na minimalnym poziomie. Aby ułatwić wywóz frakcji, zwiększono jej częstotliwość. 

Zauważono, że przy zwiększeniu częstotliwości wywozu odpadów, wzrosną również koszty systemu. 

Przyjęte stawki będą niewystarczające na pokrycie systemu. Deficyt w opłatach za śmieci wynosi 

prawie 600 tys. zł. Ustalona podwyżka za śmieci częściowo pokrywa zwiększony koszt systemu. 

Koszt prowadzonego systemu gospodarowania odpadami od samego początku wprowadzenia nie 

bilansuje się. Co roku gmina musi dokładać środki z budżetu. Gmina nie ma najwyższych stawek, są 

gminy, które posiadają wyższe stawki. Na koszt systemu składa się zarówno zagospodarowanie jak 

i transport. Dzięki powierzeniu zadania transportu do spółki gminnej, koszt praktycznie się nie 

zmienia. Swego czasu była możliwość współpracy z gminami powiatu bytowskiego, partycypowania 

w kosztach Sierzna. Gminy oddające tam odpady mają niże stawki. Jest wiele osób niezgłoszonych 

w systemie. Jednostki gminne nie mogą przekazywać sobie informacji o mieszkańcach korzystających 

z ich usług, w celu porównania stanu mieszkańców zameldowanych a faktycznych, ze względu na 

ochronę danych osobowych. Realizacja projektu PPGR pokazała jak wiele osób ucieka nam z systemu 

gospodarowania odpadami.  

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak w związku z brakiem dalszych zgłoszeń do zabrania 

głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (1): Marian Batóg 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 



 

 

Uchwała otrzymała nr VII/86/2024 i stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Ad. 9 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę III/34/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 

powołania doraźnej Komisji ds. opracowania projektu uchwały w sprawie określenia warunków 

i trybu finansowania zadania własnego w zakresie rozwoju sportu w Gminie Dębnica Kaszubska, 

stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że w projekcie uchwały zmianie ulegnie 

termin przedłożenia projektu uchwały do 28 lutego 2025 r. W związku z brakiem osób chętnych do 

zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 

Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VII/87/2024 i stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Ad. 10 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr V/57/2024 w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Radca Prawny Robert Krupa poinformował, że treść zmian została omówiona podczas wniosku 

formalnego, jednakże dodatkowo wyświetlono projekt zmieniający statut Gminy Dębnica Kaszubska. 

Podczas zawiadamiania omyłkowo przesłano niepoprawną wersję projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak wobec braku osób chętnych do zabrania głosu 

zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (5): Michał Budzich, Kamil Horuń, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Ireneusz 

Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Marian Batóg 



 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VII/88/2024 i stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Ad. 11 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr VI/81/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 

poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi, stanowi załącznik 

nr 27 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt uchwały dotyczy ujęcia 

inkasentów, którzy złożyli wymagane oświadczenia, aby móc pobierać podatki i opłaty. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 

Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VII/89/2024 i stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. przeprowadzenia analizy 

funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami w gminie Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik 

nr 30 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że zadaniem komisji będzie dokonanie 

analizy systemu gospodarowania odpadami i wyciągnięcie wniosków nad zmianą systemu. Radni 

nieujęci w uchwale mogą uczestniczyć w pracach komisji z głosem doradczym. Do pracy w komisji 

zgłosił siebie oraz Radnego Stanisława Kiernickiego, Radnego Adama Kryckiego. Radni wyrazili zgodę 

na uczestnictwo w pracach komisji. 

Radny Marcel Formela zgłosił Radnego Jarosława Kowalczyka. Radny Michał Budzich zgłosił się do 

prac w komisji. Radna Elżbieta Stawicka zgłosiła Radnego Ireneusza Ziółkowskiego. Wszyscy radni 

wyrazili zgodę na udział w pracach komisji.  

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak złożył wniosek formalny o zmianę treści projektu 

uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. przeprowadzenia analizy funkcjonowania 

systemu gospodarowania odpadami w gminie Dębnica Kaszubska poprzez wpisanie w par. 1) 

Stanisław Kiernicki; 2) Bartłomiej Tutak; 3) Adam Krycki; 4) Jarosław Kowalczyk; 5) Michał Budzich; 6) 

Ireneusz Ziółkowski. 



 

 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 

Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Następnie zarządzono głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 

Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VII/89/2024 i stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji ds. przeprowadzenia 

analizy funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami w gminie Dębnica Kaszubska, stanowi 

załącznik nr 34 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak na Przewodniczącego komisji zaproponował Radnego 

Stanisława Kiernickiego i złożył wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały w sprawie 

wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji ds. przeprowadzenia analizy funkcjonowania systemu 

gospodarowania odpadami w gminie Dębnica Kaszubska poprzez wskazanie w par. 1, po słowach 

wybiera się wpisać „Radnego Stanisława Kiernickiego.”. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 

Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 



 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 

Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VII/91/2024 i stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 

rok, stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak w związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu 

zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6 

ZA (9): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Adam 

Krycki, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6): Wioleta Jabłońska, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Sebastian Piszko, Kinga 

Schorzman, Bartłomiej Tutak 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VII/92/2024 i stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak w związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu 

zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 



 

 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 

ZA (12): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Adam Krycki, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, 

Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Wioleta Jabłońska, Jarosław Kowalczyk, Sebastian Piszko 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VII/93/2024 i stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok, stanowi załącznik nr 44 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że uchwała została dodana do 

porządku obrad, wobec tego poprosił o przedstawienie zmian Panią Skarbnik. 

Po przedstawieniu propozycji zmian do budżetu zarządzono głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 

Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VII/94/2024 i stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 

na lata 2024-2035, stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że w związku z wprowadzonymi 

zmianami do budżetu należy dokonać aktualizacji Wieloletniej Prognozy Finansowej. W związku 

z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad wnioskiem. 



 

 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 

Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VII/95/2024 i stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

Ad. 18 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 50 do 

protokołu. 

Do sprawozdania z działalności radni zadawali pytania, na które na bieżąco była udzielana 

odpowiedź. Do niektórych pytań nie udało się ustosunkować podczas sesji, odpowiedź na nie 

zostanie udzielona w późniejszym czasie. 

Ad. 19 

a) Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu radny Adam Krycki poinformował, że Komisja 

w okresie międzysesyjnym nie spotkała się. 

b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Marcel Formela poinformował, że Komisja odbyła 
spotkanie z mieszkańcem. 

c) Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Wioleta Jabłońska poinformowała, 
że Komisja w okresie międzysesyjnym nie pracowała. 

d) Przewodniczący Komisji Spaw Społecznych radny Sebastian Piszko poinformował, że Komisja 
w okresie międzysesyjnym nie pracowała. 

Wobec braku pytań do komisji przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 20 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję, poprosił o zgłaszanie 
wniosków i informacji. 

Radny Marcel Formela zadał pytanie czy w związku z budową światłowodów na ternie gminy 
świetlice zostaną do niego podłączone. Zapytał również czy gmina ma wyliczenia o ile wzrośnie cena 
energii i co można z tym zrobić – udzielono informacji, że gmina ma podpisaną dwuletnią umowę na 
określoną cenę energii. 

Radny Stanisław Kiernicki zgłosił zaniedbane przystanki przy drodze wojewódzkiej przy skręcie do 
miejscowości Grabin. Zgłosił również potrzebę montażu lustra drogowego na skrzyżowaniu drogi 
z Krzywani z drogą wojewódzką. 

Radny Marian Batóg zapytał się o możliwość uzyskania informacji o punktach adresowych, do 
których ma zostać doprowadzony światłowód. Zgłosił konieczność przycięcia gałęzi drzew rosnących 



 

 

przy drodze powiatowej prowadzącej do Jawor – udzielono informacji, że wykaz punktów został 
przekazany przez firmę Orange, wobec tego o konkretny adres można dopytać. 

Radny Rafał Knitter zgłosił potrzebę przycięcia gałęzi dwóch drzew rosnących przy altance 
w Niepoględziu. Zapytał, czy wiadomo co będzie się działo z działką KOWR położonej pomiędzy 
blokami w Budowie i czy będzie możliwa budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej w Budowie – 
udzielono informacji, że jeszcze żadna decyzja ze strony KOWR nie zapadła co do tej działki. Trwają 
starania i próby realizacji budowy chodnika w Budowie wraz z przebudową drogi w Motarzynie. 

Radny Michał Budzich zgłosił konieczność uzupełnienia wyrwy w ulicy Królowej Jadwigi, a także 
poinformował o złożonych zapytaniach dotyczących m.in. budowy wirtualnej strzelnicy, remontu ul. 
Basenowej, ul. Królowej Jadwigi, utworzenia strzeżonego kąpieliska nad jeziorem w Krzyni i w Dobrej. 
Na te zapytania zostanie udzielna odpowiedź w formie pisemnej. 

Radny Kamil Horuń przekazał informację, że mieszkańcy ul. Podgórnej mają problem z wąską działką 
drogową, przez którą dochodzi do uszkodzeń płotu. Czy drogę można poszerzyć, w inny sposób 
zorganizować ruch – udzielono informacji, że droga przy zmianie organizacji ruchu na drogę 
jednokierunkową uniemożliwi się wyjazd mieszkańców, natomiast poszerzenie może okazać się 
niemożliwe, gdyż działki nie są duże i mieszkańcy nie będą przychylni do oddania części 
nieruchomości. Jest to stan zastany, którego nie można zmienić, dopóki mieszkańcy nie 
przeprowadzą postępowania spadkowego. 

Na pytania/zgłoszenia dokonane w trakcie sesji, na które nie udzielono odpowiedzi zostanie 
udzielona odpowiedź w późniejszym czasie. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zapoznał z korespondencją, która wpłynęła do Rady 
Gminy. 

W godzinach 18:15 – 18:23 trwała przerwa w obradach. W trakcie przerwy obrady opuściła radna 
Wioleta Jabłońska. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wpłynęła informacja o nowym klubie 
radnych „Razem dla Mieszkańców”, którego przewodniczącym został radny Michał Budzich. 
Zgłoszenia do prac w komisach zostaną przedstawione w późniejszym czasie.  

Wobec braku dalszych zgłoszeń do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 27 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak o godzinie 18:34, po wyczerpaniu porządku 
obrad, zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

 

Protokołowała: 
Emilia Konopka 

Obrady prowadził: 

Przewodniczący Rady Gminy 
Dębnica Kaszubska 

Bartłomiej Tutak 
 


